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nr. 811
van MEYREM ALMACI
datum: 18 juni 2021

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenklinieken met permanentiedienst  -  Beschikbaarheid

Er is in een aantal regio’s een probleem met de beschikbaarheid van dierenklinieken met 
een permanentiedienst. Daarbij kan het dierenwelzijn ernstig in het gedrang komen. In 
die gemeenten heeft men problemen om na de gewone uren een dierenarts te vinden om 
noodlijdende dolende dieren te verzorgen. Er zijn nog zeer weinig dierenartsen na de 
kantooruren bereikbaar. Veel dierenklinieken zijn omgevormd naar ‘dierencentra’ om 
geen permanentiedienst meer te moeten hebben. 

De jonge generatie dierenartsen zou nog zelden beschikbaar willen zijn op 
weekenddagen en tijdens nachten, waardoor er enkel nog een permanentie is in de grote 
klinieken en bij oudere dierenartsen. Aangezien dit urgente situaties betreft, nemen deze 
dierenartsen ook dieren aan waarvan de eigenaar geen vaste klant is van hun praktijk, 
met het gevolg dat hun weekends, nachten en feestdagen ondraaglijk druk geworden 
zijn.

1. Is de minister op de hoogte van dit probleem? Bestaat dat probleem overal in 
Vlaanderen of enkel in bepaalde regio’s of gemeenten?

2. Hoe zal de minister dit probleem gecoördineerd aanpakken?

3. Wordt hierover overleg gepleegd met de dierenartsen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 811 van 18 juni 2021
van MEYREM ALMACI

1. Neen, dit werd me nog niet gesignaleerd, wat niet abnormaal is, want dit behoort 
niet tot mijn bevoegdheid. Ik ben dus ook niet op de hoogte van de omvang van dit 
probleem.

2-3.Ik plan hierin geen initiatief noch overleg gelet op het feit dat dit buiten mijn 
bevoegdheid valt.


